
 

 

 
 

Beantwoording vragen raadsleden 
 

Nummer DOC-24-827604 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

12 april 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
R.H.W. Mensink 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM Leidt het bouwverkeer in goede banen 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 30 
dagen 

 

Inleiding 
Hart voor Medemblik juicht het toe dat er, na een lange tijd van voorbereiding, binnenkort weer meer en meer gebouwd gaat 
worden in gemeente Medemblik. Naast de lusten van nieuwe woningen krijgen we ook te maken met de lasten, onder andere 
veroorzaakt door het bouwverkeer. Onze inwoners maken zich daar zorgen over. Het gaat dan niet “slechts” om het “tijdelijk” 
inleveren van de leefbaarheid, maar ook om zorgen over de verkeersveiligheid en de trillingen, welke funest kunnen zijn voor 
de vaak vooroorlogse woningen. 
Eerder stelde Hart voor Medemblik hier u al vragen over. Als voorbeeld: in een mail van vorig jaar gaf u aan dat het 
bouwverkeer voor Dormio (Opperdoes) via de Almereweg zou rijden. Gezien de onrust onder omwonenden vragen wij ons af 
hoe wij deze toezegging moeten zien? 
Bouwverkeer vindt niet alleen in Opperdoes plaats, maar in de hele gemeente. Begin van dit jaar hebben wij u gevraagd of er 
een soort van protocol bestaat, hoe om te gaan met het bouwverkeer? 
U antwoordde met, dat er gekeken wordt naar de beste routes voor bouwverkeer en dat dit gecommuniceerd wordt met de 
ontwikkelaar. Echter, naast dat dit tot de gebruikelijke procedure van de gemeente behoort, is hier geen leidraad voor. 
Om nu omtrent het bouwverkeer duidelijkheid te verschaffen, komen wij met de volgende vragen: 

1.  Klopt het dat de gemeente voor elk bouwproject een verkeersprotocol maakt, waarbij rekening 
wordt gehouden met aspecten als leefbaarheid, veiligheid en of de infrastructuur het aan kan? 
Worden omwonenden en/of dorpsraad hierbij betrokken? 

antwoord   

 
2.  Klopt het dat er, om tot dit protocol te komen, geen leidraad aanwezig is? 

antwoord   
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3.  Zou u, om duidelijkheid te verschaffen naar onze inwoners en dorpsraden, kunnen communiceren 
hoe de gemeente omgaat met het in goede banen leiden van bouwverkeer? 

antwoord   

 
4.  Zou u, in ieder geval voor de raadsvergadering van 25 april (waarop de nodige 

bestemmingsplannen vastgesteld moeten worden), de toezegging kunnen doen dat u deze 
duidelijkheid, wellicht pas na 25 april, kunt geven? 

antwoord   

 
5.  Tot slot, wat komt er terecht van uw toezegging dat het bouwverkeer voor Dormio in Opperdoes 

via de Almereweg gaat rijden? 
antwoord   

 
 


